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 PROTOKÓŁ Nr 68/2023 
LXVIII sesji Rady Osiedla Krzyżowniki-Smochowice 

z 7 sierpnia 2023 r. 
Miejsce obrad – Filia nr 16 Biblioteki Raczyńskich przy ulicy Muszkowskiej 1a 

  
1. Otwarcie sesji, powołanie protokolanta, przedstawienie porządku obrad. 
Sesja rozpoczęła się o godz. 19:04. Sesję otworzył i przewodniczył obradom Przewodniczący 
Rady Osiedla p. Przemysław Polcyn. Przewodniczący Rady powitał zebranych, stwierdził 
obecność 8 radnych. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. Na protokolanta 
powołano p. Ewę Dopieralską, pracownika Oddziału Obsługi Północ Wydziału Wspierania 
Jednostek Pomocniczych Miasta. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad, który stanowi załącznik nr 2 
do protokołu. 
 
2. Oświadczenia. 
Brak. 
 
3. Komunikaty. 
Przewodniczący Rady poinformował, że: 
 kolejne sesje Rady Osiedla planowane są na  4 września i 2 października; 
 1 sierpnia został wyłożony protokół z sesji Rady Osiedla, która odbyła się 3 lipca; 
 korespondencja wpływająca na skrzynkę osiedlową przesyłana była radnym na bieżąco. 
 
O godz. 19:08 na sesję przybył p. Andrzej Dłutkowski. Od tej pory w sesji brało udział 9 radnych. 
 
4. Informacje Komisji działających przy Radzie Osiedla. 
Przewodniczący Komisji Planowania, Porządku i Bezpieczeństwa p. Witold Puchalski 
poinformował, że: 
 zostało wysłane pismo do Policji w temacie zakłócania ciszy w jednym z lokali 

przy ul. Kwidzyńskiej, 
 do Straży Miejskiej zgłoszono pojazd, który od listopada stoi na ul. Człopskiej, 
 nadal nie zostały zrealizowane naprawy dróg i chodników mimo, że od kwietnia wysyłane są 

pisma w tej sprawie i w ostatniej odpowiedzi Zarząd Dróg Miejskich podał 30 lipca jako termin 
realizacji prac, 

 z uwagi na niebezpieczne zachowania młodzieży zostało zabezpieczone nagranie 
z monitoringu miejskiego przy ul. Braniewskiej. 

 
5. Informacje Zespołu redakcyjnego „Nasze Krzyżowniki–Smochowice”. 
Przewodniczący Zarządu p. W. Puchalski poinformował, że na kolejnej sesji zostanie podany 
dokładny termin przekazania materiałów do kolejnego numeru gazetki. 
 
6. Sprawozdanie Zarządu z wydanych opinii i rozpatrzonych spraw w związku 

z upoważnieniem Zarządu Osiedla wyrażonym w uchwale nr II/6/VIII/2019 Rady Osiedla 
oraz przedstawienie bieżącej informacji z prac Zarządu w okresie między sesjami Rady. 

Przewodniczący Zarządu poinformował, że Zarząd podjął uchwałę w sprawie wniosku do Zarządu 
Zieleni Miejskiej o zawarcie umowy na wynajem boiska do piłki nożnej przy ul. Braniewskiej. Dodał 
również, że planowane jest spotkanie z Dyrektorem ZZM w celu omówienia możliwości 
unowocześnienia systemu rezerwacji kortów tenisowych i boiska, np. poprzez dedykowaną 
aplikację, tak jak to funkcjonuje w Krakowie. 
 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniosku do Zarządu Zieleni Miejskiej 

o dokonanie zmian w planie finansowym na 2023 r. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i wobec braku uwag zarządził głosowanie. 
W głosowaniu wzięło udział 9 radnych. Wyniki: 
- za – 9, 
- przeciw – 0, 
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- wstrzymało się – 0. 
Uchwała nr LXVIII/223/VIII/2023 stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia listy zadań remontowych 

w placówkach oświatowych na 2024 r. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i wobec braku uwag zarządził głosowanie. 
W głosowaniu wzięło udział 9 radnych. Wyniki: 
- za – 9, 
- przeciw – 0, 
- wstrzymało się – 0. 
Uchwała nr LXVIII/224/VIII/2023 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia listy priorytetów w zakresie prac 

remontowych miejskich chodników oraz dróg wewnętrznych i gminnych na 2024 r. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i wobec braku uwag zarządził głosowanie. 
W głosowaniu wzięło udział 9 radnych. Wyniki: 
- za – 9, 
- przeciw – 0, 
- wstrzymało się – 0. 
Uchwała nr LXVIII/225/VIII/2023 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie projektu planu wydatków na 2024 r. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a Przewodniczący Zarządu omówił po kolei 
zadania proponowane do realizacji wydziałom i miejskim jednostkom organizacyjnym na 2024 r. 
W formie autopoprawki zwiększył kwotę na zadaniu „Najem/udostępnienie i utrzymanie siedziby” 
do 6 241,00 zł oraz zmienił nazwę zadania z „Montaż kostki brukowej przy stołach pingpongowych 
na obiekcie przy ulicy Braniewskiej” na „Montaż nawierzchni poliuretanowej przy stołach 
pingpongowych na obiekcie przy ulicy Braniewskiej”. Po zakończeniu dyskusji Przewodniczący 
Rady zarządził głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 9 radnych. Wyniki: 
- za – 9, 
- przeciw – 0, 
- wstrzymało się – 0. 
Uchwała nr LXVIII/226/VIII/2023 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
11. Wolne głosy i wnioski. 
Pani Maria Najewska poruszyła temat naprawy chodnika pomiędzy ul. Kociewską a schronem, 
poinformowała o zakończeniu etapu osiedlowego konkursu Zielony Poznań i wspólnie ustalono, 
że wręczenie nagród odbędzie się 6 września o godz. 17:00. Następnie poruszyła kwestię cały 
czas niewykonanego przestawienia kontenerów na ul. Braniewskiej i braku nowego urządzenia 
zabawowego na obiekcie przy ul. Architektów oraz zapytała co trzeba zrobić, aby doprowadzić 
do zdemontowania zniszczonego namiotu. 
Przewodniczący Zarządu zaprosił do uczestnictwa w wydarzeniach kulturalnych w ramach 
programu Lato z Estradą oraz przypomniał o zajęciach w Schronie i szkole Olimpijczyk. 
 
12. Zakończenie sesji. 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady o godz. 20:06 zamknął LXVIII sesję 
Rady Osiedla Krzyżowniki-Smochowice. 
 
 
 
Protokolant        Przewodniczący Rady Osiedla 
 
 

Ewa Dopieralska       Przemysław Polcyn 


